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P R O T O K Ó Ł Nr IX/2015 

z obrad IX Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w dniu 15 czerwca 2015 roku  

w Sali Konferencyjnej Ośrodka Sportu i Rekreacji 

 w Blachowni przy ul. Sportowej 1. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 15 
00

, zakończono o godz. 17 
30

. 

 

Sesji Przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Blachowni – Edyta Mandryk. 

W obradach uczestniczyło 14 radnych, co stanowi 93 % ustawowego składu Rady. 

 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

Burmistrz Blachowni – Sylwia Szymańska 

Sekretarz Gminy – Dariusz Wojciechowski 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Wolska 

Radca Prawny – Agnieszka Glińska 

Dyrektor Biblioteki – Renata Gajlewicz 

Dyrektor Miejskiego Domu Kultury – Maura Jochymczak 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – Joanna Tekiela 

Kierownik Zarządu Mieniem Komunalnym – Krzysztof Adryjański 

Księgowa Ośrodka Sportu i Rekreacji – Mariola Kubis  

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego w Blachowni 

Sołtysi wg listy obecności 

Mieszkańcy Gminy Blachownia. 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności osób zaproszonych. 

3. Lista obecności sołtysów. 

4. Informacje międzysesyjne. 

5. Interpelacje Radnej Katarzyny Boryckiej. 

6. Interpelacje Radnego Jacka Roguta. 

7. Informacja Burmistrza Blachowni o stanie finansów gminnych. 

8. Opinie Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

9. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2014 rok wraz 

z informacją o stanie mienia komunalnego. 

10. Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Burmistrzowi Blachowni absolutorium. 

11. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej. 
12. Wniosek Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

13. Opinia Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy i Integracji 

Europejskiej. 

13. Uchwała Nr 55/IX/2015 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Aneksu nr 1 do Porozumienia z dnia 

06.03.0215 roku o współpracy w ramach Regionalnych Inwestycji Terytorialnych Subregionu 

Północnego Województwa Śląskiego i zawarciu porozumienia pomiędzy Gminą Blachownia a 

pozostałymi powiatami i gminami wchodzącymi w skład Subregionu Północnego Województwa 

Śląskiego. 

14. Uchwała Nr 56/IX/2015 w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania w referendum 

ogólnokrajowym, ustalenia ich numerów, granic oraz siedziby obwodowych komisji do spraw 

referendum. 

15. Uchwała Nr 57/IX/2015 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy za 2014 rok. 

16. Uchwała Nr 58/IX/2015 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Blachowni absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2014 rok. 

17. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Informacja o pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Interpelacje i wnioski radnych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Aneksu nr 1 do Porozumienia z dnia 

06.03.0215 roku o współpracy w ramach Regionalnych Inwestycji Terytorialnych Subregionu 

Północnego Województwa Śląskiego i zawarciu porozumienia pomiędzy Gminą Blachownia a 

pozostałymi powiatami i gminami wchodzącymi w skład Subregionu Północnego Województwa 

Śląskiego. 

8a. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania w referendum 

        ogólnokrajowym, ustalenia ich numerów, granic oraz siedziby obwodowych komisji do spraw 

        referendum. 

9. Zapoznanie ze sprawozdaniem z wykonania budżetu wraz z informacją o stanie mienia komunalnego 

i sprawozdaniem finansowym. 

10. Zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2014 

rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego. 

11. Zapoznanie z opinią oraz wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Blachowni absolutorium oraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji 

Rewizyjnej. 

12. Zapoznanie z opiniami pozostałych Komisji. 

13. Dyskusja nad sprawozdaniem. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy za 2014 rok. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Blachowni absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2014 rok. 

16. Podjęcie stanowiska w sprawie nadania nazwy skweru. 

17. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje radnych. 

18. Wolne wnioski. 

19. Zamknięcie obrad IX Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

Streszczenie przebiegu obrad. 

Ad pkt. 1 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk otwierając obrady IX Sesji przywitała radnych 

i wszystkich przybyłych gości. 

Stwierdziła, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad sesji 

Rady Miejskiej w Blachowni, umożliwia przeprowadzenie ważnych wyborów oraz podejmowanie 

prawomocnych uchwał. 

 

Ad pkt. 2. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska złożyła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu 

w sprawie przyjęcia uchwały dotyczącej utworzenia odrębnych obwodów głosowania w referendum 

ogólnokrajowym, ustalenia ich numerów, granic oraz siedziby obwodowych komisji do spraw referendum. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk złożyła wniosek o zmianę w treści projektu stanowiska 

w sprawie nadania nazwy placu na „ w sprawie nadania nazwy skweru”. 

W tym punkcie na salę przybył Radny Paweł Pyda. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk poddała pod głosowanie wniosek Burmistrza 

Blachowni o wprowadzenie do porządku obrad sesji przyjęcia uchwały dotyczącej utworzenia odrębnych 
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obwodów głosowania w referendum ogólnokrajowym, ustalenia ich numerów, granic oraz siedziby 

obwodowych komisji do spraw referendum. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie 14 głosów „za”. 

Na Sali obecnych 14 radnych.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk poddała pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany 

nazwy z placu na skwer. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie 14 głosów „za”. 

Na Sali obecnych 14 radnych. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk przedstawia propozycję porządku obrad 

z naniesionymi zmianami: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Informacja o pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Interpelacje i wnioski radnych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Aneksu nr 1 do Porozumienia z dnia 

06.03.0215 roku o współpracy w ramach Regionalnych Inwestycji Terytorialnych Subregionu 

Północnego Województwa Śląskiego i zawarciu porozumienia pomiędzy Gminą Blachownia, 

a pozostałymi powiatami i gminami wchodzącymi w skład Subregionu Północnego Województwa 

Śląskiego. 

8a. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania w referendum 

        ogólnokrajowym, ustalenia ich numerów, granic oraz siedziby obwodowych komisji do spraw 

        referendum. 

9. Zapoznanie ze sprawozdaniem z wykonania budżetu wraz z informacją o stanie mienia komunalnego 

i sprawozdaniem finansowym. 

10. Zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2014 

rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego. 

11. Zapoznanie z opinią oraz wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Blachowni absolutorium oraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji 

Rewizyjnej. 

12. Zapoznanie z opiniami pozostałych Komisji. 

13. Dyskusja nad sprawozdaniem. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy za 2014 rok. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Blachowni absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2014 rok. 

16. Podjęcie stanowiska w sprawie nadania nazwy skweru. 

17. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje radnych. 

18. Wolne wnioski. 

19. Zamknięcie obrad IX Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

Przedstawiony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 14 głosów „za”. 

Na Sali obecnych 14 radnych.  

 

Ad pkt. 3. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Cezary Osiński wnioskował o usprawiedliwienie nieobecności 

na posiedzeniu Komisji w dniu 27 maja 2015 roku Radnego Pawła Pydę i Sebastiana Cierpiała z powodu 

spraw osobistych. 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej Andrzej Pilarz prosił o usprawiedliwienie nieobecności na posiedzeniu Komisji 

w dniu 12 czerwca 2015 roku Radnego Marka Kułakowskiego z powodu spraw zawodowych. 
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Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Marek 

Kułakowski prosił o usprawiedliwienie nieobecności Radnego Sebastiana Cierpiała na posiedzeniu 

komisji w dniu 21.05.2015 roku. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk poddała pod głosowanie usprawiedliwienia 

nieobecności. 

Usprawiedliwienia zostały przyjęte jednogłośnie – 14 głosów „za”. 

Na Sali obecnych 14 radnych. 

 

Ad pkt. 4. 

Protokół z sesji Nr VIII/2014 z dnia 25 maja 2015 roku został przyjęty jednogłośnie 14 głosów „za”. 

Na Sali obecnych 14 radnych. 

 

Ad pkt. 5. 

Proponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków: 

Radny Henryk Kania (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Radny Andrzej Pilarz (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Radna Beata Matuszewska (radna wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie – 14 głosów „za”. 

Na Sali obecnych 14 radnych. 

 

Ad pkt. 6. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska przedstawiła informacje o pracy w okresie międzysesyjnym 

(informacje stanowią załączniki do protokołu). 

 

Ad pkt. 7 

Interpelacje i wnioski radnych. 

 

Radny Cezary Osiński złożył interpelacje w sprawie: 

1. Dni Blachowni. Zapytał czy lokalni przedsiębiorcy gastronomi działający na terenie Gminy 

Blachownia zostali zaproszeni do składania ofert na obsługę gastronomiczną 

w „Dni Blachowni” na błoniach? Ile takich ogłoszeń zostało wysłanych, jakie były kryteria wyboru?  

2. Progów zwalniających. Prosił o zamontowanie progów zwalniających na ulicy Pięknej, ponieważ 

podczas zamknięcia przejazdu kolejowego kierowcy traktują ulice, jako skrót. Jadą z dużą prędkością, 

jest to niebezpieczne dla mieszkańców. 

3. Zjazdów z ulicy Częstochowskiej. Mieszkańcy ulicy od stacji LPG proszą o naprawę zjazdów, 

ponieważ duża różnica poziomów powoduje utrudnienia w ruchu.  

4. Czy w świetle pisma pani Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej z dnia 4 maja 2015 roku 

dotyczącego pisma Pani Anny Modrej w sprawie wyłudzenia zasiłków zostało skierowane stosowne 

zawiadomienie do Wojewody Śląskiego z odpisem przedmiotowego pisma wraz 

z stosowną dokumentacją? W przypadku braku skierowania takiego zawiadomienia proszę 

o wyjaśnienie przyczyn jego niezłożenia, osób odpowiedzialnych za tą opieszałość. 

 

Radna Katarzyna Borycka złożyła interpelacje w sprawie: 

1. Wprowadzenia budżetu obywatelskiego (interpelacja w załączeniu do protokołu). 

2. Wyremontowania mostu znajdującego się na południowej części zalewu (interpelacja w załączeniu 

do protokołu). 

Ponadto zapytała czy zostaną dostawione ławeczki (cztery do pięciu sztuk) pomiędzy ul. Kubowicza 

a ul. Bankową i jedna przy ul. Cmentarnej? Kiedy odbędzie się malowanie ławek na terenie naszej Gminy? 

Radny Henryk Kania złożył interpelacje w sprawie: 

1. Wykonania organizacji ruchu na Osiedla „Błaszczyki 2” mieszczącego się pomiędzy ul. Grabową, 

a ulicą Akacjową. Mieszkańcy proszą o wykonanie nowej organizacji ruchu, ponieważ 

umieszczone są tylko dwa znaki, a powstały nowe ulice o twardej nawierzchni. 
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Radny Paweł Hreczański złożył interpelacje w sprawie naprawy dróg gruntowych. W informacji 

międzysesyjnej Referatu Inwestycji i Zamówień Publicznych podany został termin naprawy dróg 

do 15 czerwca 2015 roku. Zapytał, dlaczego w Ostrowach nie zostały wykonany remont?  

Radny Jacek Rogut złożył interpelacje w sprawie: 

1. Zamontowania lustra przy ul Piastów (interpelacja w załączeniu do protokołu). 

2. Wykoszenia rowów przy drogach gminnych i powiatowych (interpelacja w załączeniu 

do protokołu).    

3. Wykonania ogrodzenia przy blokach w Łojkach (interpelacja w załączeniu do protokołu). 

Ponadto zapytał czy w kwietniu do Urzędu zostało złożone pismo przez Prezesa Ośrodka Sportu 

i Rekreacji w sprawie koszenia terenów zielonych w Blachowni?  

Ad pkt. 8 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Henryk Kania przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie Aneksu nr 1 do Porozumienia z dnia 06.03.0215 roku o współpracy 

w ramach Regionalnych Inwestycji Terytorialnych Subregionu Północnego Województwa Śląskiego 

i zawarciu porozumienia pomiędzy Gminą Blachownia, a pozostałymi powiatami i gminami wchodzącymi 

w skład Subregionu Północnego Województwa Śląskiego 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 55/IX/2015 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Aneksu nr 1 do Porozumienia z dnia 

06.03.0215 roku o współpracy w ramach Regionalnych Inwestycji Terytorialnych Subregionu Północnego 

Województwa Śląskiego i zawarciu porozumienia pomiędzy Gminą Blachownia, a pozostałymi powiatami 

i gminami wchodzącymi w skład Subregionu Północnego Województwa Śląskiego została podjęta 

jednogłośnie 14 głosów „za”, 0 głosów „wstrzymuję się”, 0 głosów „przeciw”. 

Na sali obecnych 14 radnych 

 

Ad pkt. 8a 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Henryk Kania przedstawił projekt uchwały w sprawie 

utworzenia odrębnych obwodów głosowania w referendum w ogólnokrajowym, ustalenia ich numerów, 

granic oraz siedziby obwodowych komisji do spraw referendum. 

 

Uchwała Nr 56/IX/2015 w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania w referendum 

w ogólnokrajowym, ustalenia ich numerów, granic oraz siedziby obwodowych komisji do spraw 

referendum została podjęta jednogłośnie 14 głosów „za”, 0 głosów „wstrzymuję się”, 0 głosów „przeciw”. 

Na sali obecnych 14 radnych 

 

Ad pkt. 9 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska poinformowała, że Radni mieli możliwość zapoznania się 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu wraz z informacją o stanie mienia komunalnego i sprawozdaniem 

finansowym i mieli możliwość omówienia i rozpatrzenia na posiedzeniach Komisji. 

Ponadto przekazała radnym i mieszkańcom szczegółową informację o stanie finansów gminnych w roku 

ubiegłym (informacja w załączeniu do protokołu).  

 

Ad pkt. 10  

Wiceprzewodniczący Rady Tomasz Rećko zapoznał zebranych z opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2014 rok wraz z informacją o stanie mienia 

komunalnego (opinia w załączeniu do protokołu). 

 

Ad pkt. 11  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Cezary Osiński przedstawił z opinię oraz wniosek Komisji 

Rewizyjnej w sprawie udzielenia Burmistrzowi Blachowni absolutorium (wniosek i opinia stanowią 

załącznik do protokołu).  
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Następnie przedstawił opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej (opinia 

w załączeniu do protokołu). 

 

 

Ad pkt. 12 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej Andrzej Pilarz przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Blachowni absolutorium za rok 2014 (opinia w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił wniosek Komisji dotyczący udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Blachowni z wykonania budżetu za 2014 rok (wniosek stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad pkt. 13 

W dyskusji nad sprawozdaniem udział wzięli: 

Radna Małgorzata Bernat stwierdziła, że spółka OSiR, która powinna przynosić dochody, przynosi 

straty. Z budżetu Gminy dopłaca się do Spółki ponad 200 tyś. zł. Zapytała, dlaczego Pan Prezes otrzymał 

podwyżkę skoro tak źle dzieje się w Spółce natomiast pracownicy otrzymali umowy ze stratą finansową. 

Zastanawia się czy Pan Prezes radzi sobie w zarządzaniu Spółką. Ponadto Prezes miał zmienioną umowę 

o pracę z okresu wypowiedzenia 3 miesięcy do okresu 12 miesięcy.  

 

Radny Marek Kułakowski stwierdził, że dla niego niepokojące jest to, że brakuje dokumentów, które są 

niezbędne do występowania o środki unijne. Podsumowując budżet można stwierdzić, że „słupki się 

zgadzają”. Dla niego jednak najbardziej bulwersującą sprawą w ubiegłym roku było korzystanie z usług 

Kancelarii Prawnej, na którą wydano ponad 124 tyś. zł. Miało to na pewno wpływ na finanse w budżecie. 

Osobiście chciałby poznać zakres usług tej Firmy, w poprzednich latach koszty wynosiły 30, 20 tyś. zł. 

W roku wyborczym wydano ogromną kwotę. Zastanawia się, co można było za te pieniądze zrobić. 

Przypomina, że Kancelaria funkcjonowała, gdy w Urzędzie zatrudnionych było dwóch prawników.  

Ponadto nie jest przekonany o zasadności zatrudnieniu czterech urzędników na czas nieokreślony po 

przegranych wyborach. W budżecie nie było na ten cel zarezerwowanych pieniędzy. 

Powiedział również, że budżet ZMK wynosi 2 600 000 zł, a na administrację przeznacza się 800 000 zł, 

czyli ponad 30 % budżetu. Natomiast budżet Urzędu Miejskiego wynosi 34 000 000 zł na administrację 

wydaje się 2 000 000 zł, co stanowi ponad 5% budżetu.  

Podsumował, że mimo wszystkich różnic każdy ma inne zdanie, każdy ocenia inaczej poprzednią Panią 

Burmistrz jeden lepiej drugi gorzej. Zmiana na stanowisku Burmistrza wyjdzie na dobre Blachowni. 

Udzielenie absolutorium będzie oceną pójścia w przyszłość, nie będziemy patrzeć wstecz, a w przyszłość 

na to, co zrobimy. 

 

Radny Tomasz Czech poinformował, że będzie głosował za udzieleniem absolutorium. Stwierdził, że 

trudno nie skomentować pewnych rzeczy - dwie proste sprawy, które nie były do tej pory poruszane. 

Na „Wiadomości z Ratusza” wydano 6 tyś. zł za jeden nakład, 5 tyś. dodatek specjalny obecnie wydano 3 

tyś. czyli o połowę mniej. Na „Dni Blachowni” w ubiegłym roku wydano 140 tyś. zł w tym roku kosztują 

62 tyś. czyli o połowę mniej. 

 

Radna Katarzyna Borycka pytała, jakie do chwili obecnej Gmina poniosła koszty za obsługę prawną 

rozliczenia Hali Widowisko – Sportowej?  Czy oprócz prawnika był włączony inny podmiot prawny? 

Czy sprawa przez Gminę jest do wygrania? Czy nie należy podjąć innych działań prawnych np. ugody 

mając na uwadze, że w przypadku przegranej Gmina poniesie dotkliwe koszty finansowe? Czy sensowym 

jest by rozliczenie inwestycji trwało cztery lata? 

 Ponadto pytała, dlaczego nie została uregulowana należność za roboty chodnikowe przez firmę 

z Boronowa na kwotę 98 tyś. zł plus odsetki 48 tyś. zł, mimo, że roboty zostały wykonane, co wyrokiem 

wskazał Sąd? Czy Gmina ma inne sprawy, które nie zostały uregulowane na podstawie wyroku sądu? 

 

Radny Cezary Osiński nawiązał do wypowiedzi Pani Burmistrz i zapytał czy był wzięty kredyt 

konsolidacyjny na spłatę wcześniejszego zobowiązania?  
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Radny Henryk Kania poinformował, że jest zadowolony z pozytywnych opinii Komisji w sprawie 

absolutorium, co oznacza, że zostały dotrzymane wszystkie prawidła w zakresie gospodarowania finansami 

gminy. Stwierdził, że na siedmiu sesjach Rady Miejskiej mówi się jak źle pracowała poprzednia Pani 

Burmistrz i poprzednia Rada. Uważa, że skoro nastąpiła zmiana na stanowisku Burmistrza i w dużej 

mierze w Radzie Miejskiej to zadaniem nowego Burmistrza i nowej Rady jest to by budować przyszłość 

Blachowni lepszą niż tamta. Prosił, aby nie mówić o przeszłości, skończyć z kampanię wyborczą, która 

zakończyła się pełnym sukcesem nowych władz, a przejść do budowania tej rzeczywistości, która jest dziś 

w opiniach.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk również zabrała głos na temat absolutorium 

(wystąpienie w załączeniu do protokołu). 

 

Ad pkt. 14 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Henryk Kania przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 2014 

rok. 

 

Uchwała Nr 57/IX/2015 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy za 2014 rok została podjęta jednogłośnie – 14 głosów „za” , 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na sali obecnych 14 radnych 

 

Ad pkt. 15 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Henryk Kania przedstawił projekt uchwały w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Blachowni absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2014 rok.  

 

Uchwała Nr 58/IX/2015 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Blachowni absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2014 rok została podjęta jednogłośnie – 14 głosów „za” , 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Na sali obecnych 14 radnych 

 

Ad pkt. 16 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Henryk Kania przedstawił projekt stanowiska w sprawie 

nadania nazwy skweru.  

Stanowisko Nr 1 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 15 czerwca 2015 roku. 

Rada Miejska w Blachowni po zapoznaniu się z wnioskiem Pani Edyty Mandryk w sprawie 

nadania nazwy skweru położonego w Blachowni znajdującego się pomiędzy ul. Ks. M. Kubowicza 

i Bankową, oznaczonego numerem działki 633/32 karta mapy 5 obręb geodezyjny Blachownia, 

pozytywnie opiniuje przedmiotowy wniosek.  

 Zgodnie z wnioskiem proponuje się nazwę „Skweru im. Longina Tarnawskiego”. 

 Jednocześnie Rada Miejska w Blachowni powierza Burmistrzowi Blachowni czynności 

związane z przygotowaniem projektu stosownej uchwały.  

 

Stanowisku została podjęte większością głosów– 11 głosów „za” , 0 głosów „przeciw”, 3 głosy 

„wstrzymuję się”. 

Na sali obecnych 14 radnych 

 

Ad pkt. 17 

Radca Prawny Agnieszka Glińska poinformowała, że zgodnie z § 41 statutu Gminy Blachownia 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska udzieli odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje pisemnie. 

 

Ad pkt. 18 

Radny Jacek Rogut wnioskował o zabezpieczenie terenu budowy strażnicy OSP. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska poinformowała, że ogrodzenie zostanie naprawione. 
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Radny Tomasz Czech wnioskował o zabezpieczenie miejsc siedzących dla osób niepełnosprawnych 

podczas „Dni Blachowni”. 

 

Sołtys Sołectwa Cisie zapytał, jaki jest termin udzielenia odpowiedzi na pisma kierowane do Burmistrza 

przez Sołtysa? 

 

Radca Prawny Agnieszka Glińska wyjaśniła, że statut Gminy nie określa terminów udzielenia 

odpowiedzi na pisma sołtysów. Pismo sołtysa jest rozpatrywane zgodnie z przepisami kodeksu 

postępowania administracyjnego. Generalnie jest to termin 30 dni w sytuacjach szczególnie 

skomplikowanych może być wydłużony o kolejne 30 dni.  

 

Sołtys Sołectwa Cisie twierdził, że nie otrzymuje odpowiedzi na złożone pisma.  

 

Sołtys Sołectwa Cisie zapytał, dlaczego na stronie internetowej, biuletynie informacji publicznej Urzędu 

nie ma informacji o rozstrzygniętym przetargu na remont ulicy Nowiny w Cisiu?  

Prosił o wyremontowanie ulicy Herbskiej o rozważenie możliwości remontu, wyrównania, ponieważ 

mieszkańcy Cisia dojeżdżają tą drogą do pracy a jest to jedna z najgorszych dróg w Gminie Blachownia.  

 

Sołtys Sołectwa Konradów złożyła podziękowania za podwyższenie diet sołtysów. 

 

 

Mieszkaniec Blachowni prosił o poprawę, jakości dźwięku nagrań z sesji. 

 

Mieszkaniec Blachowni poinformował, że wczoraj obchodziliśmy Narodowy Dzień Pamięci Ofiar 

Nazistowskich Obozów Koncentracyjnych i Światowy Dzień Honorowych Dawców Krwi. Prosił 

o zamieszczanie na stronach internetowych Urzędu informacji o ważnych wydarzeniach, rocznicach 

i świętach. Prosił również o szczególne wyróżnienie Narodowego Dnia Pamięci „Żołnierzy Wyklętych”.  

Pytał, kto jest redaktorem portalu gminablachownia.pl i czy jest to strona związana z Urzędem? 

 

Mieszkanka Blachowni podziękowała za zauważenie niepełnosprawnych podczas organizacji „Dni 

Blachownia”. 

 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska poinformowała, że projekt pod nazwą „Opracowanie 

Wdrożenie Koncepcji Zagospodarowania Zbiornika Blachownia”, który został zgłoszony pod koniec 2012 

roku do programu priorytetowego LIFE rozpatrzono negatywnie, ponieważ nie dostał wymaganej ilości 

punktów (uzyskał 37 na wymagane 55). Gmina wydała na tern projekt 80 tyś. zł.  

Zapewniła, że jest gotowa aplikować o środki w nowej perspektywie i pozyskać środki, aby Zbiornik 

Blachownia został oczyszczony. 

 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk wnioskowała o ustanowienie sztandaru Rady Miejskiej 

w Blachowni. 

Ponadto prosiła zainteresowanych radnych otrzymywaniem  dokumentów na sesję w formie elektronicznej  

o złożenie stosownego pisma. 

 

Ad pkt. 19 

66 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Rady zamknęła IX sesję Rady Miejskiej 

w Blachowni. 

 

 

 

Protokołowała         Przewodnicząca  

           Rady Miejskiej  
Iwona Gawlik 

          Edyta Mandryk 


